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Protokół Nr LXXXV 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 12 sierpnia 2010 r. 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 9.00 otworzył 

LXXXV sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Pana Burmistrza 

Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, sołtysów,  mieszkańców Gminy Dziwnów  

oraz przedstawiciela Telewizji Kablowej „Albatros”, nagrywającego sesję.   

Poinformował, że sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie 

gminnym oraz § 15 ust 3 Statutu Gminy Dziwnów na wniosek Burmistrza Dziwnowa – zał. 4  

 

Następnie Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad radni otrzymali w zawiadomieniu  

o sesji /zał. nr 3/. Zapytał czy są wnioski do załączonego do wniosku o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej porządku obrad. 

 

Bez uwag przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ stwierdzenie quorum. 

b/ wnioski do porządku obrad 

2. Informacja Burmistrza Dziwnowa. 

3.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Dziwnowie w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2010 r. 

4. Wystąpienie Burmistrza.  

5. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. 2 

Burmistrz p. Krzysztof Kozicki powiedział, że informacja będzie dotyczyła dwóch 

zagadnień. 

Dodał, że w projekcie uchwały przedstawionym na dzisiejszej sesji powraca dalej do tematu 

mieszkań socjalnych. Pozwolenie na budowę mieszkań socjalnych Gmina  posiada już od 

dwóch lat. Budowę można by rozpocząć od jutra, ale Rada zmieniła lokalizację. Prosi aby 

radni tę decyzję zmienili, tak jak stało się przy lokalizacji mieszkań komunalnych, gdzie było 

podobne zachowanie radnych. Błąd ten, pod naciskiem Pana Chodarcewicza, szefa RIO został  

naprawiony. Uważa, że dobrze byłoby aby z mieszkaniami socjalnymi także wrócić do 

pierwotnej lokalizacji, aby można było rozpocząć budowę. 

Następnie poinformował, że jest w posiadaniu listy zapotrzebowania na lokale socjalne. 

Dodał, że ludzie ci mogliby mieszkać już od jutra, ale mieszkań nie ma, a mogły być w 

czerwcu roku 2008. Poinformował, że jest siedem rodzin oczekujących. Dwie rodziny to 

rodziny gdzie obiekt przeznaczony jest do rozbiórki z ul. Kaprala Koniecznego, następne 

dwie rodziny to rodziny wyeksmitowane z mieszkań na ul. Dziwnej zgodnie z wyrokiem 

Sądu. Gmina ma w tym wypadku zapewnić mieszkania lub płacić za wynajęcie. Kolejna 

osoba oczekuje na poprawę warunków mieszkaniowych, a następna z wyrokiem sądu 

opuszczenia bezprawnie zajmowanego lokalu, ostatnia  - jest wniosek do sądu za bezumowne 
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zajęcie lokalu. Te dwie osoby zajmują lokale komunalne dlatego powinny znaleźć się w 

lokalach socjalnych. Zawsze uważał, że mieszkania socjalne powinny być budowane i przy 

normalnym zachowaniu względem projektu z pozwoleniem na budowę mieszkania powinny 

być odebrane w czerwcu 2008.  

Burmistrz oznajmił, że drugi punkt to sprawa komunalizacji portu, która w projekcie uchwały 

zmian do budżetu określona jest kwotą 150 000 zł.  Przypomniał, że dnia 28 czerwca br. 

podpisał z Panem Wojewodą akt przekazania – akt notarialny i Gmina jest właścicielem portu 

w Dziwnowie. Zakończono przekazywanie dokumentacji. Chce przygotować dokumentację 

pozwalającą na powołanie najpierw inspektora ds.  portu, który byłby do końca roku, a 

następnie powołać zarząd portu. Została wykazana kwota w projekcie uchwały, która jest 

niezbędna aby wykonać prace w związku z komunalizacją portu.  

 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gmina na rok 2010 przedstawiła p. Grażyna 

Madońska – Skarbnik Gminy, która w imieniu Burmistrza wniosła autopoprawkę – zapis w 

wydatkach kwoty 25 000 zł. na potrzeby Policji w Kamieniu Pomorskim. Dodała, że 

Burmistrz przychylił się do wniosku Policji , dlatego wnosi aby pozycja ta znalazła się w 

uchwale. Ponadto poinformowała, że uchwała zwiększa dochody i wydatki oraz zawiera 

zmiany w załączniku do wieloletniej prognozy inwestycyjnej.    

Następnie p. Skarbnik szczegółowo omówiła poszczególne zapisy zmian do uchwały oraz 

zmiany ujęte w załączniku do wieloletniego planu inwestycyjnego.  

 

Radna p. Gamrat – zgłosiła wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

wnioskodawcy i przygotowanie pełnych materiałów na najbliższą sesję plenarną, która 

może się odbyć  np. za trzy tygodnie.  

Dodała, że niedawno na wniosek Burmistrza zdejmowano pieniądze z inwestycji budowa 

centrum sportowo – rekreacyjnego , teraz Rada ma zwiększyć wydatki na ten cel, a nie wie 

nic na temat tego zadania. Obawia się, że może wyjść taka historia jak z promenadą, gdzie 

miało być tak , a jest inaczej.  

Rada nie ma żadnych danych, aby mogła się zastanowić, jak to wygląda.  

Radna stwierdziła, że Rada od początku nie godziła się na taką lokalizację mieszkań 

socjalnych i nie widzi potrzeby aby lokalizację na Dziwna 45 przywracać.  

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że wnioski formalne poddaje się pod głosowanie po 

dopuszczeniu jednego głosu za i jednego przeciw.  

 

Nikt z radnych nie zgłosił wniosku. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny radnej p. Gamrat o 

odesłanie projektu uchwały do wnioskodawcy. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 14 w głosowaniu : za – 8, 

przeciw – 2, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła wniosek formalny o odesłanie 

projektu uchwały do wnioskodawcy. 
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Ad. 4 

Burmistrz powiedział, że Rada trzyma poziom.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że Burmistrz też trzyma poziom i jeżeli obraża radnych 

to uważa za swój obowiązek wkroczyć. Rada jest od wyznaczenia kierunków działania 

Burmistrza.  

 

Burmistrz – odpowiedział, że właśnie to widać. Dodał, że jako pierwsze przedstawi 

informację o Związku Gmin Wyspy Wolin. Nadmienił, że wczoraj odbyło się posiedzenie 

Zarządu ZGWW, w którym uczestniczył, dlatego może pewne rzeczy przekazać. W tej chwili 

nie mówi tego do radnych, bo tego nie rozumieją i pewnie by tego nie zrozumieli, mówi do 

społeczeństwa.  

 

Przewodniczący Rady – przerywając wypowiedź Burmistrza stwierdził, że Pan Burmistrz 

znów obraża radnych.  Dodał, że Pan Burmistrz zapomina, że jest organem wykonawczym 

Rady , a nie odwrotnie. 

 

Burmistrz – kontynuując swoją wypowiedź, powiedział, że Rada Miejska najpierw wystąpiła 

z projektu, a później ze Związku Gmin Wyspy Wolin. Około półtora miesiąca temu p. Rafał 

Wolny i p. Brodowska byli w Ministerstwie w Warszawie, gdzie uzgadniali projekt, który 

realizują dwie gminy: Wolin i Międzyzdroje. Wczoraj na posiedzeniu Zarządu zatwierdzano 

kartę projektu. Są w trakcie projekty, które będą ukończone w terminie do końca września lub 

połowie października najpóźniej. Są gotowi do złożenia projektu. Nawet Pan Minister 

zapewniał, że projekt ten poprze. Jest ogromna szansa dofinansowania tych dwóch gmin: 

Wolin i Międzyzdroje. Kwoty przez zachowanie Rady Miejskiej w Dziwnowie są niższe. 

Projekt na Międzyzdroje ogółem netto jest 17 896 000 zł. , a Wolin 27 235 000 zł.  

Ogółem projekt netto 45 132 000 zł. Dodał, że cała nadzieja w tym, że w listopadzie będą 

wybory … 

 

Przewodniczący Rady – przerywając wypowiedź Burmistrza ogłosił 10 minut przerwy – 

godz. 9.15. – 9.25. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady zabrał głos mówiąc, że chciałby przypomnieć fragment 

ustawy o samorządzie gminnym, gdzie wyraźnie są podzielone kompetencje między organ 

uchwałodawczy, a wykonawczy. W ustawie jest wyraźnie napisane , że do właściwości rady  

gminy należy stanowienie o kierunkach działania Burmistrza. Dalej jest zapis, że burmistrz 

wykonuje uchwały rady. Nie może być tak , że za pomocą różnych inwektyw narzuca się 

radzie co ma być uchwalone. Uważa, że nie tędy droga i nie jest zadaniem Burmistrza 

ocenianie Rady.  

 

Burmistrz – powiedział, ze skoro sesja jest zwołana na jego wniosek, to on ustalał punkty 

jakie mają być na tej sesji. Jest wrażliwy na aroganckie chamstwo jakie Pan Przewodniczący 

reprezentuje, dlatego to wystąpienie kończy.  

Poprosił przedstawiciela Telewizji Kablowej „Albatros” o pozostanie. Dodał, że jak Rada 

wyjdzie,  ma trzy tematy to nagra je w spokoju i przekaże informacje społeczeństwu. 

 

 

 



 

4 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że wszystkich szanuje i takich słów nie używa 

względem osób, które mają inne zdanie niż on. Natomiast to co przed chwilą powiedział 

Burmistrz świadczy o szacunku dla Rady Miejskiej. Ocena należy do mieszkańców. Dodał, że 

treści, które chce Burmistrz przekazać prosi, aby potraktować z przymrużeniem oka.  

 

Następnie Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski oznajmił , że z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad zamyka LXXXV sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Podziękował 

wszystkim za przybycie.  

Godz. 9.30 

 

Protokołowała; Wiesława Matelska 

Inspektor Urzędu Miejskiego 


